
 

Zápisnica 
zo zasadnutia Mestskej rady vo Fiľakove zo dňa  11. apríla  2024 

_________________________________________________________________________ 

 

Počet členov rady: 5 

 

Prítomní: Podľa  priloženej  prezenčnej listiny  

Ďalší prítomní: 

Mgr. Attila Agócs, PhD. – primátor mesta 

Ing. Judita  Mihályová – hlavná kontrolórka mesta 

 

 

R o k o v a n i e : 

 

 

      Schôdzku mestskej rady vo Fiľakove zvolal primátor mesta v zmysle § 14 ods. 5 zákona č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení zmien a doplnkov. Program rokovania bol 

nasledovný: 

 

 

1) Otvorenie 

2) Vyhodnotenie návrhov podaných komisiami MZ 

predkladá: zástupca primátora mesta 

3) Správa o činnosti Mestskej polície za I. štvrťrok 2024 

Predkladá: náčelník MsP  

4) Výročná správa n.o. Nezábudka za rok 2023 

Predkladá: riaditeľka n.o. 

5) Všeobecne záväzné nariadenie mesta Fiľakovo č. 3/2024, ktorým sa mení  VZN 

mesta Fiľakovo  č. 81 zo dňa 26.02.2009 o názvoch ulíc a verejných priestranstiev 

predkladá: vedúci odd. vnútornej správy 

6) Majetkovoprávne záležitosti mesta 

predkladá: vedúci   odd. EaMM 

7) Aktuálne záležitosti mesta 

8) Záver 

 

Za overovateľov zápisnice z dnešného rokovania  primátor mesta určil nasledovných členov 

MR: 

 

PaedDr. Tímea Tankina Tóth a 

PhDr. Róbert Rubint. 

   

K bodu č. 2) Vyhodnotenie návrhov podaných komisiami MZ 

 

Materiál do MR predložil zástupca primátora mesta, Mgr. Attila Visnyai. 

 

  

1. Komisia  výstavby, ÚP a ŽP 

- Majetkovoprávne záležitosti 

 



2. Komisia pre šport a telesnú výchovu  

- Športové akcie v meste – Fiľakovský cross a Mestský športový  deň 

- 26.04.2024 -  odovzdanie športového ihriska v parku 

 

3. Komisia podnikateľská , RP a CR 

- Majetkovoprávne záležitosti 

 

 

4. Finančná komisia 

- nezasadala 

 

5. KOVP 

- nezasadala 

 

6. Komisia kultúry 

- Informácie k VZN  o poskytovaniu  dotácií z rozpočtu mesta. Prizvaný hosť 

PhDr. Mágyelová. 

- Monika  Szvorák sa vzdala členstva  v komisii. 

 

7. Komisia  sociálnych vecí a zdravotníctva  

- Spolupráca s vedením  KD a JDS 

- Brigáda  v Klube dôchodcov 29.04.2024 

- Modré osvetlenie Hradu. 

 

8. Komisia  pre školstvo, vzdelávanie a mládež 

- Účasť na akcii  - Mestský deň učiteľov 

 

  

K bodu č. 3) Správa o činnosti MsP I. Q 2024 

  

Písomne  spracovaný materiál do  MR predložil náčelník MsP, Mgr. Gabriel Benčik. 

Tvorí súčasť zápisnice  z dnešného zasadnutia. Členovia MR nemali k materiálu žiadne  

pripomienky a navrhujú ho predložiť na rokovanie  MZ. 

 

 

K bodu č. 4) Výročná správa n.o. Nezábudka za rok 2023 

 

Písomne  spracovaný materiál do  MR predložila  riaditeľka  Nezábudka n.o., Mgr. 

Veronika Rusnáková. Tvorí súčasť zápisnice  z dnešného zasadnutia. Členovia MR  ho 

navrhujú predložiť na rokovanie  MZ. Nemali  k nemu žiadne návrhy ani pripomienky. 

Pán primátor  sa  informoval, či je možnosť ponúknuť pre  Migroregión Fiľakovsko  prepravnú  

službu a kuchyňu. 

Hlavná kontrolórka sa informovala či v Dennom stacionári pri  navýšení klientov nie je  

potrebný odborný pracovník. 

Pani riaditeľka odpovedala, že  stačí opatrovateľka. 

 

 

K bodu č. 5) Všeobecne záväzné nariadenie mesta Fiľakovo č. 3/2024, ktorým sa  

                      mení  VZN mesta Fiľakovo  č. 81 zo dňa 26.02.2009 o názvoch ulíc  

                      a verejných priestranstiev 



 

Návrh VZN do  MR predložil vedúci odd. vnútornej správy , JUDr. Norbert Gecso. 

Tvorí súčasť zápisnice  z dnešného zasadnutia. Členovia MR k nemu nemali žiadne 

pripomienky a navrhujú ho  predložiť na rokovanie  MZ.  

 

 

K bodu č. 6)   Majetkovoprávne záležitosti  

 

Písomne spracovaný materiál do MR predložil vedúci odd. ekonomiky a majetku mesta 

Ing. Zoltán Varga. Tvorí súčasť zápisnice z dnešného rokovania. Zástupca  primátora  prečítal 

pripomienky jednotlivých  komisií  k majetkovoprávnym záležitostiam. 

 

a) Zrušenie predkupného práva Mesta Fiľakovo k pozemku parc. CKN č. 

3472/56 vovlastníctve Kitty Kováčovej, Biskupice 

Členovia MR k predloženému  návrhu nemali žiadne pripomienky a navrhujú ho  predložiť na 

rokovanie  MZ. 

 

b) Szabó Vojtech, Fiľakovo, Družstevná 940/27 – žiadosť o kúpu časti 

mestského pozemku 

Členovia MR k predloženému  návrhu mali  pripomienku k cene. Navrhujú cenu  30,00 € /m2.  

cena podľa znaleckého posudku bola  20,39€/m2. 

  

c) Rodina Treláková (Elena Treláková, Bc. Ján Trelák, Mgr. Andrea 

Fehérová r. Treláková, Bc. Dagmar Golianová r. Treláková), Alena 

Tóthová, Zsolt Elek – žiadosť o kúpu mestského pozemku mestského 

pozemku 

Členovia MR k predloženému  návrhu mali  pripomienku k cene. Navrhujú cenu  30,00 € /m2.  

cena podľa znaleckého posudku bola  24,85€/m2. 

  

d)  Schválenie výšky náhrady v zmysle Dohody o zrušení a vysporiadaní 

podielového spoluvlastníctva so SPF  

Členovia MR k predloženému návrhu nemali žiadne pripomienky a navrhujú ho  predložiť na 

rokovanie  MZ. Cena  pozemku je  20,10 €/m2. 

 

 

e) Zmluva o zrušení vecného bremena medzi Mestom Fiľakovo ako povinným 

a MUDr. Igorom Vološinom 

Členovia MR k predloženému  návrhu nemali žiadne pripomienky a navrhujú ho  predložiť na 

rokovanie  MZ. 

 

 

K bodu č. 7)  Aktuálne záležitosti  mesta 

 

a) Rôzne 

PaedDr. Tankina Tóth T.:  

- Budú sa opravovať  výtlky aj  na  ul. Moyzesovej a Kalinčiakovej? 

- Zaradiť do plánu opráv aj  parkovanie medzi  prvou a druhou  72 bj, je vo veľmi 

zlom stave. 

- Do  budúcna  zoznam dlžníkov zverejniť  v nejakej inej  forme. 

PhDr. Rubint R.:  



-  Súhlasím , že  zoznam dlžníkov by bolo dobre  zverejniť v inej forme. Je tam  

veľa dlžníkov, ktorí sa dlhodobo  nezdržiavajú v meste. 

- Opätovne apelujem na opravu poklopu na  križovatke Šávoľská – Mlynská. 

- Navrhujem tiež  uzatvorenie prechodu  z ul. 1. mája  na Biskupickú  popri 

potoku. 

Szvorák D.:  

- Plánuje sa umiestnenie  dopravného zrkadla  na ul. Lučenskú  na križovatke pri 

Pepite? 

- Navrhujem tiež   upraviť vedúcej  oddelenia školstva, kultúry a športu   systém 

prideľovania  Komenského plakety. Napr., aby o tom  rozhodovala MR. 

-  

P. zástupca  informoval  prítomných, že dnes od 16.00 hod v Klube sa bude konať  verejné 

prerokovanie  petície  proti  používaniu tréningového ihriska  FTC. 

 

 

K bodu č. 8)   Záver 

 

Na záver  zástupca primátora mesta poďakoval členom MR za účasť a zasadnutie  

mestskej rady  ukončil po vyčerpaní všetkých bodov  rokovania. 

 

 

 

 

Primátor mesta: 

Mgr. Attila  Agócs, PhD. 

  

 

I. overovateľ:                                                                               II. overovateľ: 

PaedDr. Tímea Tankina Tóth            PhDr. Róbert Rubint 

 

Zapísala: Mgr. Paszkiewiczová D. 

 

 


